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Zwracam się z uprzejmą prośbą o pisemne udzielenie odpowiedzi na
poniższe zapytania dotyczące wydatkowania pieniędzy z budżetu gminy .
Gmina Jędrzejów uchwalając budżet na 2010 r w dziale Ochrona Środowiska zabezpieczyła
środki finansowe, które miały być przeznaczone na dofinansowanie montażu kolektorów
słonecznych na budynkach prywatnych mieszkańców naszej gminy.
Od 1-01-2010 r nastąpiły podobno zmiany w przepisach odnośnie wydatkowania pieniędzy z
budżetu gminy. Burmistrz Gminy Jędrzejów twierdzi, że w obecnym stanie prawnym nie
ma możliwości wydatkowania tych pieniędzy na cel na jaki je zabezpieczono. Dlatego moje
pytania:

1. Czy gmina z pieniędzy budżetu gminy może sfmansować wydatki na opracowanie
dokumentacji odnośnie ochrony powietrza na terenie gminy poprzez montaż
kolektorów słonecznych. Dokumentacja taka jest wymagana przy składaniu wniosku
do instytucji udzielającej dofinansowania montażu kolektorów słonecznych na
budynkach prywatnych.

2. Czy gmina morze przeznaczyć środki finansowe pochodzące z budżetu gminy na
bezpośrednie dofinansowanie mieszkańcom naszej gminy montaż kolektorów
słonecznych na budynkach prywatnych, jeżeli takie środki są zabezpieczone w
budżecie gminy w dziale Ochrona Środowiska .

Zaznaczam, że w naszej gminie jest duże zainteresowanie montażem kolektorów
słonecznych z dofinansowaniem .
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